
Formulier - Mondelinge vraag

Greet De Troyer (sp.a) op 09-10-2019 09.22 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Provinciepersoneel – (na)zorg 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Metro 8 oktober 2019 – afbouw ambtenaren Uittreksel "Diependaele denkt o.m. aan...de
ambtenaren die zijn overgeheveld na de overname van provinciale taken. Daar zijn
efficiëntiewinsten te halen. Ik dacht dat wij als provincie altijd zo goed als mogelijk voor ons
personeel hebben willen zorgen, dat wij de overheveling van bevoegdheden en bijhorend personeel
zo goed als mogelijk hebben voorbereid en begeleid, dat wij de nodige garanties hebben gekregen
vanuit Vlaanderen.... Nu lees ik dit Vlaams plan...En stel ik mij vragen naar huidige provinciale
betrokkenheid. 
  
Concrete vragen:
Vraag 1 Is hierover overleg geweest met deze deputatie of, is het zoals gevreesd bij de transitie,
gewoon onze zaak niet meer? Vraag 2 In hoeverre worden hier eerdere afspraken tussen de
Provincie en Vlaanderen geschonden? Vraag3 Overweegt de deputatie haar bezorgdheid te uiten
over deze gang van zaken met gewezen provinciepersoneel en Vlaanderen daaromtrent te
bevragen? Waarom/waarom niet? 
  


